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Districtsledenvergadering 2020 
 
 
 
 
 
 

Datum: Donderdag 20 februari 2020 

Plaats : Raadszaal van De Brinkhof, Brink 1 , 8331 AA Norg 

Aanvang: 20.00 uur 

 

 

Welkom zijn alle leden van de Judo Bond Nederland die lid zijn van een bij de JBN 

Noord Nederland aangesloten club en buitenleden woonachtig in het JBN district 

Noord-Nederland. 

 

Stemgerechtigd zijn JBN-leden die zijn afgevaardigd door clubs, en buitenleden 

die de presentielijst hebben getekend. Afgevaardigden dienen middels het 

daarvoor bestemde formulier door het vereiste aantal personen te worden 

gemachtigd. Het aantal stemmen dat de gezamenlijke afgevaardigden van een 

school of vereniging kunnen uitbrengen is gelijk aan het aantal op 31 december 

2019 geregistreerde en betalende bondsleden. 

 

Er kunnen meerdere gemandateerden zijn (één persoon per 150 JBN leden), maar 

één van de gemandateerden kan het stemrecht gebruiken. Dus als een club 154 

JBN leden heeft, heeft men 154 stemmen. Men mag dan met twee 

gemandateerden komen die beiden recht van discussie hebben, maar waarvan er 

maar één de stemmen namens de club mag uitbrengen. 

 

Een buitenlid heeft één stem. Aanwezigen die geen lid zijn van de JBN hebben 

géén stemrecht. 

 

 
Namens het districtsbestuur Noord Nederland. 
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AGENDA  DISTRICTSLEDENVERGADERING 20 februari 2020 
 

1. Opening 

 

2. Mededelingen 

 

3. Ingekomen brieven Districtsledenvergadering  

 

4. Verslag  Districtsledenvergadering  2019 

Dit verslag is 3 weken voor de vergadering in het vergaderboek rondgestuurd. 

 

5. Jaarverslagen Districtsbestuur Noord-Nederland 2019 

 Deze verslagen zijn 3 weken voor de vergadering in het vergaderboek rondgestuurd. 

 

6. Verslag Bondsraadsleden Noord-Nederland 2019 

Dit verslag is 3 weken voor de vergadering in het vergaderboek rondgestuurd. 

 

7. Verkiezingen 

a. Verkiezing Districtsbestuursleden 

Bij het bestuur is er sinds juni een vacature voor de functie van bestuurslid 

met de portefeuille Leden- en Wedstrijdzaken. Deze vacature is tevens 

aftredend volgens rooster.  U kunt zich eventueel ook nog tijdens de 

vergadering aanmelden en verkiesbaar stellen, doch het heeft de voorkeur, 

dat u dit tijdig doet d.m.v. het met de uitnodiging meegestuurde formulier. 

 

b. Verkiezing Bondsraadsleden 

Aftredend volgens rooster zijn de bondsraadsleden Evert Hondema en John 

Poelstra, respectievelijk met de portefeuille Breedtesport en Topsport. Zij 

stellen zich beiden herkiesbaar.   

 

Er zijn verder nog 3 vacatures als plaatsvervangend bondsraadslid. Het is erg 

belangrijk voor een goede  vertegenwoordiging van ons district dat deze 

functies worden ingevuld.  U kunt zich eventueel ook nog tijdens de 

vergadering aanmelden en verkiesbaar stellen, doch het heeft de voorkeur, 

dat u dit tijdig doet d.m.v. het met de uitnodiging meegestuurde formulier. 

 

8. Districtsbestuur Ondersteunende Commissie.  

Deze commissie heeft momenteel geen leden. Mensen die belangstelling hebben om 

een proefperiode mee te draaien met het bestuur, kunnen zich melden bij het 

bestuur. 
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9. Rondvraag 

Punten voor het agendapunt “Rondvraag” kunnen voor 13 februari 2020 schriftelijk 

worden ingediend bij de secretaris. Eventueel kunnen er ook voorafgaand aan de 

vergadering punten schriftelijk worden overhandigd aan de secretaris, doch deze 

zullen dan niet altijd tijdens deze vergadering kunnen worden beantwoord. 

 

10. Vaststellen datum en plaats volgende Algemene Districtsledenvergadering 

We hebben deze keer de keuze uit drie mogelijkheden namelijk op donderdag 18 

februari 2021, donderdag 4 maart 2021 of om de vergadering te houden na afloop 

van de District Kampioenschappen -12/-18. 

 

11. Bijdrage bondsbureau 

Het onderwerp voor dit jaar is: “leden binden en behouden voor clubs, hoe beperk ik de 

uitstroom” 

 

12. Sluiting 

Na de sluiting zal er nog gelegenheid zijn om informeel met elkaar van gedachten te 

wisselen onder het nuttigen van een drankje. 
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AGENDA  DISTRICTSLEDENVERGADERING 28 februari 2019 

 

1. Opening 

2. Mededelingen 

3. Ingekomen brieven Districtsledenvergadering 

4. Verslag  Districtsledenvergadering  2018 

5. Jaarverslagen Districtsbestuur Noord-Nederland 2018 

6. Verslag Bondsraadsleden Noord-Nederland 2018 

7. Verkiezingen 

c. Verkiezing Districtsbestuursleden 

d. Verkiezing Bondsraadsleden 

8. Districtsbestuur Ondersteunende Commissie.   

9. Rondvraag 

10. Vaststellen datum en plaats volgende Algemene Districtsledenvergadering 

11. Sluiting vergadergedeelte 

12. Interactieve sessie met verenigingen, clubs en leraren:  

13. Afsluiting 

 

Verslag District Leden Vergadering 28 februari 2019 
 

Aanwezig 36 personen t.w.: 
 

 Van het districtsbestuur Noord Nederland: 

Dirk Pool   Voorzitter districtsbestuur 

Thea Huizinga  Secretaris 

Cees Roest  Pfh. Breedtesport en Technische zaken 

Wim Boer  pfh. Financiën en ledenadministratie  

Robin Neef  pfh. Wedstrijd- en Ledenzaken 

 

 Van de Bondsraadsleden NN: 

Siske Kroeger  Voorzitter bondsraad NN 

Evert Hondema  pfh. Breedtesport 

Julian Baas  pfh. Financiën en ledenadministratie 

John Poelstra  pfh. Topsport 

Jan Maassen  plv. bondsraadslid 

Jacob Vos  plv. bondsraadslid 

 

 Van het Bondsbureau: 

Huub Stammes  Directeur bondsbureau 

Edwin Korenberg   

Van het Bondsbestuur: 

Rick Frowijn  pfh. Breedtesport 

 

 Onderstaande personen en/of vertegenwoordigers van clubs, die voorafgaand aan de 

vergadering een mandaat aan de districtssecretaris hebben overhandigd: 
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VERSLAG  DISTRICTSLEDENVERGADERING 28 februari 2019 
 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom. Het afgelopen jaar 

was een bewogen jaar, er moesten veel brandjes worden geblust. Maar er was ook een goed 

NK in Leek, er was succes voor judoka’s uit ons district bij internationale toernooien en 

Harry Boersma werd onderscheiden als lid van verdienste.  

Vorig jaar was er besloten om Matthijs Elema te onderscheiden met een 

Districtsonderscheiding vanwege zijn vele verdiensten voor het district. Hij was  

bondsraadslid, hij is scheidsrechter zowel in het reguliere als in het aangepast judo en hij 

geeft samen met Harry Boersma de scheidsrechters cursus. Er was echter bij het bepalen 

van de datum voor het uitreiken van deze onderscheiding iets misgegaan, waarvoor de 

voorzitter hem namens het bestuur welgemeende excuses aanbied. Daarom was er besloten 

om deze uitreiking op dit moment te doen.  

De voorzitter speldt Matthijs de speld op en overhandigd hem de hierbij behorende 

oorkonde, waarbij Matthijs een luid applaus krijgt van de aanwezigen. 

 

De vergadering heeft dit jaar een andere opzet, zodat we de volgende punten met één 

hamerslag kunnen afdoen.   

Hier zijn geen bezwaren tegen zodat er wordt doorgaan met punt 7 van de agenda.  

Club/functie 

 

Naam relatienr. Aantal stemmen 

Sportschool De Leeuw Siske Kroeger D2SW84Z 153 

Sportschool De Leeuw Evert Hondema D6QJ29L  

B.V. Asahi Assen Smilde W. Snijder D6WG44F 281 

B.V. Asahi Assen Smilde R. Schonewille D6VD889  

Judovereniging Borger H.J.S. Nieuwenhuis D3BG69G 71 

Judovereniging Borger Ria Homan D2CV23Y  

Stichting Sonkei Budo Meppel J. Nip D3CD02D 148 

Judo Ryu Muntendam Siska Johannes D2TJ80H 1 

Judoschool Tan-Ren-Jitsu M. Ter Haseborg D2TB10O 1 

Judoschool Tan-Ren-Jitsu R. Grave D2WD40U 1 

Tachi Beilen T. Griemink D2VQ59M 1 

Sakura S. Leistra D2TZ91N 1 

Judovereniging Vos Anja Hidding D5VW03Q 1 

Judovereniging Vos K. Meijer D4KX662 1 

Budocomb. Sando Sjoerd Kuipers D2VJ236 1 

Budocomb. Sando S. de Vries D2TT68P 1 

Judovereniging Shihan Drachten P. Hendriksen D5BQ22Z 1 

Juijitsuleraar B Gerrie Dusseljee D2XT50I 1 

DWOC NK Wim Staal D2XF77J 1 

Adviseur DSCJ J. Gietema D2SX52T 1 

Lid DSCJ Olav Meijer D4GM95T 1 

NSCAJ-lid Matthijs Elema D2WH21Z 1 

Aikidocommissie Siewert Baar D2TM259 1 

District Noord Nederland H. Boersma D2SS99N 1 

    

Totaal aantal geldige stemmen   670 
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7. Verkiezingen 

e. Verkiezing Districtsbestuursleden 

Penningmeester Wim Boer en de secretaris Thea Huizinga worden met een applaus 

opnieuw gekozen. 

f. Verkiezing Bondsraadsleden 

Ook bondsraadsvoorzitter Siske Kroeger, het  bondsraadslid met de portefeuille 

Financiën en Ledenadministratie Julian Baas en het plaatsvervangend bondsraadslid 

Jan Maassen worden allen herkozen met een applaus. 

 

8. Districtsbestuur Ondersteunende Commissie.  

Er zijn een paar vragen over deze commissie. Wie belangstelling heeft voor een 

bestuursfunctie kan tijdelijk in deze commissie plaatsnemen om zo te ervaren of de functie 

iets voor hem/haar is. Desgevraagd kan een functieprofiel worden toegestuurd.  

 

9. Rondvraag 

Voor de rondvraag waren er geen vragen ontvangen. Wel wordt de datum van het DK-18 aan 

de orde gesteld. In ons district was dit deze keer voorafgaand aan de krokusvakantie, wat 

men geen goede datum vond. We hebben echter een overvolle agenda en op de door de JBN 

verplicht gestelde datum was er geen zaal beschikbaar. Menno Ter Haseborg legt uit dat 

deze datum in eerste instantie zo was gekozen om voor de jeugd maximaal 2 weken tussen 

het DK en het NK te hebben i.v.m. gewichtsschommelingen. Dat gold toen echter voor het 

DK-15 dat op die datum gepland was. Dit is nu gewijzigd en nu zou dit weer op de door de 

JBN gestelde datum kunnen, mits we tijdig een zaal kunnen boeken.  

 

I.v.m. het opzeggen van het lidmaatschap van pubers attendeert Peter Hendriksen de 

aanwezigen op een boek van Jens Noltens over het puberbrein.  

 

10. Vaststellen datum en plaats volgende Algemene Districtsledenvergadering 

De volgende vergadering zal worden gehouden in De Brinkhof in Norg op donderdag 20 

februari 2020 (zoals afgesproken dit jaar in de krokusvakantie). 

 

11. Sluiting vergadergedeelte 

De voorzitter sluit de vergadering, waarna er een kleine pauze volgt waarin de mensen van 

het Bondsbureau de benodigdheden zullen klaarzetten.  

 

12. Interactieve sessie met verenigingen, clubs en leraren:  

De aanwezigen krijgen een aantal noteerbriefjes waarop zij per onderwerp een voorstel, 

opmerking of idee kunnen schrijven.  

 

13. Afsluiting 

Er zal een finaledocument worden gemaakt en dit zal worden gedeeld (gedeeld op 2 mei 

2019). Men waarschuwt nog voor het feit dat als gevolg van het hebben van minder leden er 

ook minder subsidie zal komen en er moeilijke keuzes zullen moeten worden gemaakt.  

Als men wil weten hoe men de leden kan overtuigen om lid te worden van de JBN dan kan 

men het beste met Edwin Koorenberg bellen en het gesprek met hem aangaan.   

 

Na de afsluiting is er nog gelegenheid om informeel met elkaar van gedachten te wisselen 

onder het nuttigen van een drankje. 

 

Opgemaakt op 28 februari 2019 

door Thea Huizinga.  
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Jaarverslag  districtsvoorzitter 2019    - Dirk Pool 
 

Het jaar 2019 van de voorzitter in een notendop: 

Vorig jaar begon ik mijn jaarverslag met de mededeling dat het bestuur weer op volledige sterkte 

was. Helaas lopen zaken vaak anders dan de bedoeling en hebben we halverwege afscheid genomen 

van onze portefeuillehouder Leden en Wedstrijdzaken. Robin Neef kon de werkzaamheden voor 

het district niet meer combineren met zijn professionele én privéleven. De taken die hierbij zijn 

vrijgekomen worden verdeeld onder de bestuursleden.  

We zijn als bestuur weer met frisse moed op zoek naar invulling van de portefeuille L&W. 

Ondertussen zijn er al een aantal personen gesproken, wie weet wat daar uitkomt en zijn we 

(binnenkort) weer met een voltallig bestuur. 

 

Wat ik nog steeds een mooie toevoeging voor op de website vind zijn de interviews en andere 

onderwerpen die door Jan Maasen geschreven worden. Ook afgelopen jaar weer diverse personen 

benaderd en beschreven, het levert met regelmatig leuke reacties op. 

Over personen benaderen, het streven voor het jaar 2019 van mijn kant was om verenigingen te 

bezoeken. Ook bij mij lopen zaken anders dan ik soms wil en moet je keuzes maken om de balans 

tussen werk, privé en JBN juist te houden. Zodoende heb ik mijn voornemen voor het bezoeken van 

verenigingen en clubs niet kunnen waarmaken.  

Gelukkig hebben we een accountmanager Edwin Korenberg die clubs benadert in ons district. Edwin 

kan clubs helpen bij diverse vragen, bijvoorbeeld het verkrijgen van een keurmerk. Als een club dit 

keurmerk heeft levert dit weer mooie voordelen op, waaronder korting op de contributie. De 

eerste contacten zijn gelegd, we hopen als bestuur dat de vervolgstappen positief zijn en er meer 

budoka’s bij de bond lid worden. 

Afgelopen jaar zijn we als bestuur vrijwel maandelijks bij elkaar gekomen. Daarbij meerdere malen 

samen gezeten met de district Bondsraad en met meerdere commissies van het district. Uit deze 

overleggen blijkt wel dat we met zijn allen veel plezier uit de (uit te voeren) taken halen. Dat we 

samen de sport positief onder de aandacht willen brengen, op welke manier dan ook. Voor mij 

persoonlijk geeft dit veel energie, samen zaken organiseren en bezig zijn met de mooie budosport. 

Wat mij het afgelopen jaar minder plezier heeft gebracht zijn bepaalde discussies die 

terugkomen. Nu kun je je afvragen of de gemaakte afspraken dan wel de juiste zijn maar 

aanpassingen doorvoeren wil helaas niet, de ruimte is er gewoon niet. Als de ruimte er wel was dan 

hadden we met zijn allen deze al wel ingevuld. Dit geldt bijvoorbeeld voor tijden van evenementen 

als ook financiële middelen van het district.  

Onze vrijwilligersavond in sportcentrum Drachten was in het eerste weekend van januari. Helaas 

niet zo goed bezocht als voorgaande edities. Dit kan natuurlijk meerdere redenen hebben maar 

persoonlijk vind ik dit erg jammer, we gaan er als bestuur over nadenken of er voor deze avond een 

andere invulling moet komen. 

Neemt niet weg dat het voor alle aanwezigen een gezellig etentje is geweest, welke we dit jaar 

aansluitend na het prima verlopen budoweekend hadden gepland. Op de zaterdag waren er 

trainingen voor de (wedstrijd-)judoka met daarnaast een jeugdclinic door zilveren 

medaillewinnares EK-23 Hilde Jager.  

Zondag was het een budodag met meerdere trainingen in het judo, jiujitsu en aikido. Daarbij waren 

er ditmaal ook Brazilian Jiujitsu ka’s aanwezig wat een er leuke mix heeft gebracht. Ook het 

seniorentoernooi, jeugdjudo en coachtraining waren goed bezocht.  

 

Een mooie start van een nieuw jaar. 
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Vooruitblik werkzaamheden en doelen districtsbestuur voor 2019 en verder: 

- organiseren van een budo- en/of trainingsweekend in eerste weekend januari 2021; 

- uitbreiden van districtsevenementen. 

 

 

Jaarverslag 2019 – Districtssecretaris –     door Thea Huizinga 

 
Bestuurssamenstelling 2019 

Voorzitter       Dirk Pool 

Secretaris       Thea Huizinga 

Portefeuille  Breedtesport en Technische Zaken  Cees Roest 

Portefeuille  Financiën  en Ledenadm.    Wim Boer    

Portefeuille  Wedstrijd- en Ledenzaken   Robin Neef (tot juni 2019) 

 

Samenstelling Districtsbestuur Ondersteunende Commissie 

Momenteel zitten er jammer genoeg geen leden in deze commissie. Heeft u belangstelling om een 

kijkje te komen nemen bij de werkzaamheden van het bestuur? Meldt u dan bij de secretaris 

(nn@jbn.nl) 

 

Aantal geregistreerde Bondsleden in 2019 

Het aantal geregistreerde Bondsleden lag het afgelopen jaar lager dan in het kalenderjaar 2018. 

Per 31 december 2019 bedroeg dit aantal 4567. Ten opzichte van 2018 opnieuw een daling en wel 

met 124 leden.  Dit is bijzonder jammer, want met hogere contributie inkomsten zou er meer 

georganiseerd kunnen worden, ook in ons district. Dit in tegenstelling tot de situatie op dit 

moment, waarop we op verschillende zaken zullen moeten gaan bezuinigen.  

 

Het aantal clubs is afgenomen, dit beeld is echter wat vertekend, omdat er ook een aantal clubs 

zijn die samen zijn gegaan en onder 1 naam JBN-lid zijn. Ook zijn er clubs die alleen nog in naam 

bestaan, maar omdat er nog leden op hun naam geregistreerd staan, staan deze nog vermeld in het 

overzicht en worden deze nog meegeteld.  

In een schema geeft de ontwikkeling in het ledenbestand sinds 2011 in het district Noord-

Nederland het volgende beeld: 

 

Jaar Ledenaantal Daling/Groei Clubaantallen Daling/Groei 

2011 6184 -963 112 -2 

2012 6202 +18 108 -4 

2013 5775 -427   99 -9 

2014 5697 -78   96 -3 

2015 5297 -400   95 -1 

2016 5205 -92   89 -6 

2017 5043 -162   88 -1 

2018 4691 -352   88   -/- 

2019 4567 -124   82 -6 

 

 

Ingekomen en verzonden poststukken 

In totaal werden er dit jaar 4440 poststukken behandeld, waarvan er veruit de meeste intern 

werden afgehandeld.  Van de geregistreerde 1318 externe poststukken waren er 788 ingekomen en 

530 uitgaande stukken, waarvan er geen enkele via PostNL binnenkwam of uitging. De druk op het 

secretariaat is dit jaar dus wat lager als het vorige jaar. Er wordt nog steeds gezocht naar 

assistentie voor de secretaris voor onder meer het maken van verslagen. 

 

mailto:nn@jbn.nl
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Vergaderingen  

Het districtsbestuur Noord Nederland is in het kalenderjaar 2019 in totaal 13 keer in vergadering 

bijeen geweest, waarvan 1 keer met de bondsraadsleden. Daarnaast werd op 28 februari de 

District Leden Vergadering gehouden. Verder zijn de bestuursleden naar de verschillende 

Tripartiete overleggen geweest. 

 

Website 

De districtswebsite (www.jbn.nl / district Noord Nederland) wordt goed bezocht. Geregeld 

worden er artikelen geplaatst over zaken die zich binnen ons district afspelen. Het afgelopen jaar 

is het experimentele project met een bredere nieuwsvoorziening voortgezet en de rubriek “In 

Gesprek met.. “ wordt goed gelezen. Sinds afgelopen jaar bieden wij ook de mogelijkheid om op de 

website een advertentie te laten plaatsen voor een judoleraar. Van deze mogelijkheid is al 

verschillende keren gebruik gemaakt.  

Kortom, er is ruimte op onze website voor interessante informatie voor onze ledengroep. JBN 

bondsberichten hebben voorrang, maar als u een relevant onderwerp heeft dat aandacht verdient, 

dan kunt u dit aangeven bij de secretaris (nn@jbn.nl). 

 

Facebook pagina 

De facebook pagina wordt nog steeds door de districtsvoorzitter bijgehouden. Onze indruk is dat 

deze goed wordt bezocht en er worden geregeld reacties geplaatst.   

 
 

 

 

 

Jaarverslag 2019 Financiën en Ledenadministratie  -   Wim Boer 

 

Financieel gezien hebben we een prima jaar gehad. Alle activiteiten konden we verantwoord 

uitvoeren. Bijvoorbeeld door een DK-18 en een DK-12 op 1 dag te organiseren is financieel erg 

gunstig geweest. 

Afgelopen  jaar  hebben we onze oude mat mogen vervangen door een nieuwe mat zodat we weer 

jaren vooruit kunnen.  

 

Ook in 2020 zullen we onze activiteiten op dezelfde wijze door kunnen doorzetten.  

Maar gezien de afname van het aantal leden bij de JBN zal het de komende jaren best spannend 

worden om alles op het huidige niveau te kunnen realiseren.  

Daarom hebben we  binnen ons district de verantwoording om in ieder geval met beleid om te gaan 

met het aan ons toegewezen budget. 

Belangrijk is dat de verenigingen/sportscholen er naar streven al hun leden aan te melden bij de 

Judobond. Niet moeilijk om te begrijpen dat het financieel hierdoor veel gemakkelijker gaat 

worden. 

 

Het afgelopen jaar hebben we best een pittig jaar gehad binnen het bestuur. 

We zijn het hele jaar onderbezet geweest door het vertrek van Robin. 

Allemaal zijn we vrijwilligers die een hart hebben voor ons district. Dan is het  moeilijk te 

begrijpen dat we  zo nu en dan best veel gedoe over ons heen krijgen. 

Ik hoop dat we allemaal samen de schouders er onder zetten, om er een fantastisch 2020 van te 

maken. 

 

 

 

http://www.jbn.nl/
mailto:nn@jbn.nl
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Jaarverslag Breedtesport en Technische Zaken 2019 - door  Cees Roest 

2019 is een rustig jaar geweest voor het district Noord  Nederland, het was ook bijna niet te 

verbeteren ten opzichte van 2018, een jaar waarin we afscheid hadden genomen van een paar 

grootmeesters in het budo en een paar nieuwe Shihan hebben verwelkomd. 

Als district hebben we ons ingezet voor de breedtesporter.  We hebben een aftrap gemaakt met 

een training stage. Dit willen we uitbreiden naar een mooi terugkerend evenement, waar jong en 

oud en elke budoka aan mee moet kunnen doen.  Afgelopen jaar heeft een groepje vrijwilligers zich 

ingezet, met het doel voor de budoka een leuk evenement neer te zetten, waarbij de JBN 

zichtbaar is voor de budoka in ons district.  

 

Het contract met Topsporthal in Leek is voor 3 jaar verlengd. Noord Nederland mag weer voor 3 

jaar het NK -15 organiseren.   Op 6 april hebben een we samen met een hele boel vrijwilligers dit 

evenement weer mogen organiseren.  Vanaf deze plaats wil ik nogmaals alle vrijwilligers bedanken 

voor hun hulp en inzet, met name Wim Staal en Alex Nijhof die deze dagen de aansturing hebben 

verzorgd. En Judo vereniging Marum en Judovereniging Shihan Drachten die de avond ervoor alles 

weer netjes hebben klaargezet, tijden het NK de orde hebben bewaakt en alles na afloop weer 

netjes opgeruimd hebben.  

 

Tijdens de Friese Kampioenschappen in Leeuwarden heeft Demi Adely haar 2e dan ontvangen. Bij 

de Friese Masters in Stiens mocht Valentino Massanga, zijn  1e Dan in ontvangst nemen.  Hessel 

Nicolai  en Tom Boneschansker ontvingen hun 1e en 2e dan tijdens het NK in Leek. 

Gefeliciteerd met het behalen van jullie dangraad 

 

Binnen aikido is er ook het een en ander veranderd. Siewert Baar was jarenlang de voorzitter van 

de aikido commissie NN. Siewert heeft echter het stokje van Hans Belger overgenomen en is nu 

voorzitter van de Nationale Aikido Commissie. 
 
 
 

 

Jaarverslag 2019  Leden- en Wedstrijdzaken bestuur   - vacant 

Door het aftreden van de portefeuillehouder bij het districtsbestuur Noord Nederland was er 

voor een groot gedeelte van het jaar geen portefeuillehouder Leden- en Wedstrijdzaken.  Alle 

taken van deze portefeuillehouder zijn door de overige bestuursleden gezamenlijk opgepakt en 

uitgevoerd. 

 

Nederlands Kampioenschappen 

Afgelopen jaar is het Nederlands Kampioenschap tot 15 jaar weer gehouden in de topsporthal 

Leek. De organisatie, onder leiding van Wim Staal, is goed verlopen met complimenten van de 

Nationale Wedstrijd Organisatorische Commissie. Ook de vele vrijwilligers van Judo verenigingen 

Marum en Shihan hebben bijgedragen aan een succesvol verloop van de voorbereidingen en 

natuurlijk de dag zelf. Hulde aan alle vrijwilligers! 



pag. 11 
 

Komend jaar zal het NK ook weer in Leek worden gehouden, maar de datum hiervan is verschoven 

van het voorjaar naar het najaar en wel naar 17 oktober 2020. Dit was een beslissing vanuit het 

hoofdbestuur i.v.m. de nationale en internationale kalender. 

 

Districtskampioenschappen 
Afgelopen jaar werd het Districtskampioenschap (DK) -12 / -18 gehouden in Kollum op 23 februari, 

het DK -15 in Norg op 16 maart in het DK Mix teams in Dedemsvaart op zaterdag 25 mei. Ook dit 

jaar werd het DK-18 samengevoegd met het DK-12.  

 

Particuliere toernooien 

Ook in 2019 zijn er weer particuliere toernooien georganiseerd door verscheidene verenigingen of 

sportscholen. Daarnaast mogen we trots zijn op de variatie en omvang van de toernooien in Noord 

Nederland. We hebben grote en kleine toernooien, voor (inter)nationale ervaren wedstrijdjudoka’s 

en beginnende judoka’s en alles wat daar tussen zit. In geval van problemen zoals de tijdsplanning, 

ongewenst gedrag of onveilige situaties, dient z.s.m. het districtsbestuur op de hoogte te worden 

gesteld.  

Het is de meeste toernooiorganisaties nu wel duidelijk dat zij zelf de volledige 

verantwoordelijkheid dragen voor de planning van hun toernooi, zodat zij het overpoulen zelf goed 

in de gaten moeten houden, om te voorkomen dat er problemen ontstaan bij de eindtijd van een 

toernooi. Er zijn afgelopen jaar bijna geen overschrijdingen voorgekomen. 

 
 

Commissies Breedtesport en Technische zaken 
 

 

Verslag Kata- en techniektraining Judo 2019  - door Johan Slof 

 

Geen verslag ontvangen. 

 

 

Jaarverslag District Kata Commissie Judo 2019  - Mark Bette 

 

Geen verslag ontvangen. 

 

 

 

Jaarverslag  District Graden Commissie Judo 2019         - door  Henk v.d. Tuin 

 

Ook dit jaar hebben de examen plaats gevonden op de derde zaterdag van Juni en December. 

De examen zijn gehouden in de Dojo van BV Asahi te Assen. 

 

Afgenomen examens 

Dit jaar zijn er 44 examens afgenomen. Dit aantal is vrijwel gelijk ten opzichte van vorig jaar. 

Hieronder een overzicht van afgenomen examen van de afgelopen jaren. 
 

Jaar Aantal examens 

2013 41 

2014 30 

2015 37 

2016 57 
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2017 22 

2018 45 

2019 44 

 

 

Hieronder een overzicht per dangraad en behaalde wedstrijdpunten van de 44 afgenomen examens 

 

Examen datum 1e dan   2e dan   3e dan   

  0 pnt 100 pnt 0 pnt 100 pnt 0 pnt 100 pnt 

15-06-2019 7 5 9 2 0 0 

              

21-12-2019 6 9 5 1 0 0 

              

Totalen 13 14 14 3 0 0 

 

 

Er zijn in 2019 helaas ook een aantal afgewezen kandidaten hieronder het overzicht: 

 

Dangraad Aantal 

1 11 

2 8 

 

Afgegeven oranje kaarten 

Dit jaar zijn er 51 oranje kaarten afgegeven dit zijn er 10 meer als in 2018 

Hieronder een overzicht van het aantal afgegeven oranje kaarten per jaar: 

 

Jaar Aantal 

2013 40 

2014 35 

2015 31 

2016 62 

2017 41 

2018 41 

2019 51 

 

Geldige oranje kaarten 

Op dit moment zijn er nog 131 geldige oranje kaarten in omloop.  

 

Om de kwaliteit van de examens te waarborgen heeft de DGC diverse keren per jaar overleg, op 

zowel districts- als nationaal niveau.  Er zijn 3 commissie leden naar de nationale vergaderingen en 

bijeenkomsten in Wijk bij Duurstede geweest. 

 

Bij de districts overleggen (DGCJudo)  worden de examens geëvalueerd en worden de 

examinatorentrainingen besproken en geëvalueerd. 

  

Henk van der Tuin 

Secr. DGC Judo NN 
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Jaarverslag District Jiu Jitsu Commissie 2019  -  door Johan Douma   

 
Commissie 

De samenstelling van de commissie is dit jaar onveranderd gebleven en bestaat uit Jaap Schuitema 

(voorzitter), Johan Douma (secretaris). De commissie vergadert altijd samen met de Districts 

Graden Commissie en heeft in 2019 twee keer vergaderd. Tevens heeft een vertegenwoordiger van 

de commissie een gezamenlijk overleg gehad met het districtsbestuur en vertegenwoordigers 

vanuit de andere commissies in ons district. 

 

Districtsactiviteiten 

Het afgelopen jaar heeft de DJJC onderstaande activiteiten georganiseerd: 

• 2 districtstages (alle leeftijden en graduaties) 

• 2 normeringsstages (3e kyu en hoger) 

• 9 zwartebandtrainingen (1e kyu en hoger) bij FMT Sport/Maarten Velstra 

• 1 eindejaarstraining (alle leeftijden en graduaties) 

 

Overige activiteiten 

• 1 Amelandweekend - in samenwerking met organisator team sportschool De Leeuw/FMT 

Sport (alle graduaties) 

• Colin Kist Jiu Jitsu toernooi – in samenwerking met Sportinn Steenwijk/Colin Kist 

• 6 Katatrainingen - i.s.m. Sportinn Steenwijk/Colin Kist 

• 2 Danexamens - i.s.m. de Districts Graden Commissie 

 

Daarnaast zijn jiujitsuka uit ons district ook actief geweest tijdens evenementen buiten ons 

district, zoals: 

• de Shihan Wim Boersma katastage in Nijmegen 

• de NVJJL Budodag in Wijk bij Duurstede. 

 

De plannen voor 2020 

Bij het ter perse gaan van dit verslag is het programma voor de eerste helft van 2020 al weer 

bekend. Ook hierin weer een keur aan verschillende activiteiten en stages. De voorbereidingen 

voor het Amelandweekend zijn alweer in volle gang en de promotiecampagne draait op volle toeren. 

De zwartebandtrainingen vinden elke derde zondag van de maand plaats in Oenkerk, tenzij er 

andere belangrijke evenementen of stages zijn. In dit geval wordt de training een week eerder of 

later gehouden. In de maanden juli en augustus zijn er geen zwartebandtrainingen. Ook de 

katatrainingen in Steenwijk gaan dit jaar weer gewoon door. 

 

De commissie gaat intussen bezig met het samenstellen van de agenda voor de 2e helft van 2020. 

 

Als commissie zullen wij dus voor dit jaar wederom ons best doen om een leuk en gevarieerd 

aanbod aan activiteiten aan te bieden. Uiteraard kunnen we daarbij niet zonder jullie hulp en 

enthousiasme. We hopen jullie dan ook vaak op de mat te mogen begroeten. Als commissie is dit 

voor ons waar het om gaat en waar we het voor doen! 

 

 

Jaarverslag District Graden Commissie Jiu Jitsu 2019  -  door Martin Hoekzema   

 

De samenstelling van de commissie is dit jaar gelijk gebleven. 

Jaap Schuitema (vz) 

Martin Hoekzema (ambtelijk secretaris) 

In juni en december was er weer mogelijkheid om voor Jiu Jitsu Dan examen te doen in de dojo 

van de budovereniging Asahi in Assen.                                                                                            
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In juni hadden we 3 examen kandidaten. Er waren 2 kandidaten voor de 1e Dan. Beide hebben een 

her-examen. De derde kandidaat deed examen voor de 3e Dan en is daarvoor geslaagd. 

In december hadden we ook 3 kandidaten. Er waren weer 2 kandidaten voor de 1e Dan. Ook nu 

weer hebben beide een her-examen. De 3e kandidaat deed een deel examen voor de 3e Dan. Hij 

deed alleen examen voor het kata gedeelte en is voor dat gedeelte geslaagd. Hij kan zich nu 

helemaal richten op het technische gedeelte en/of het praktijk gedeelte. 

Het aanmeldformulier was niet aangepast aan de mogelijkheid om een deel examen aan te vragen. 

Dat gaan we zo gauw mogelijk aanpassen. 

Een aantal examinatoren in ons district is aan de lage kant dit heeft als gevolgd dat de kans groot 

is dat we aanspraak moeten maken op examinatoren uit andere districten. 

De commissie met 1 lid kunnen uitbreiden, waarbij dit nieuwe lid ook taken zal krijgen in Districts 

Jiu Jitsu Commissie is nog steeds een wens, maar gesprekken daarover met mogelijke kandidaten 

zijn nog niet gevoerd. 
 

 

Jaarverslag District Aikido  Commissie 2019 - door Siewert Baar 

 
Het afgelopen jaar heeft de aikidocommissie wederom de reguliere districtsstages georganiseerd, 

waarbij we kunnen constateren dat de districtsstages goed worden bezocht en klaarblijkelijk in 

een behoefte voorzien. 

Eerder hebben we geconstateerd dat er belangstelling is voor stages die langer dan de 

gebruikelijke twee uren duren en waar een bepaald thema wordt uitgewerkt. Dit zorgt ook voor 

instroom uit andere districten en de door ons georganiseerde stages passen prima binnen het 

landelijk aanbod. 

Ook voor 2020 zijn we van plan om deze aanpak te hanteren.  

 

In 2019 is ook een stage georganiseerd waarvoor een docent van systema was uitgenodigd en deze 

training was ook erg interessant voor beoefenaars van andere disciplines, specifiek Jiu jitsu. Dit is 

onder de aandacht gebracht, maar bij de betreffende stage was er niemand van een andere 

discipline dan aikido of systema aanwezig. 

 

Om zoveel mogelijk mensen te bereiken wordt met enige regelmaat een mail gestuurd naar de 

aikidoka’s die zich hiervoor hebben aangemeld en dit werkt steeds beter. 

 

Ook in 2020 willen wij de aikidoka’s binnen en buiten Noord-Nederland weer een aantal 

interessante activiteiten aanbieden, waarbij we ook iets specifiek voor jeugd willen organiseren.. 

 

 

Siewert Baar (afgetreden) 

Merlijn Torensma 

Mark Koopmans 

 

 

 

Commissies Wedstrijd- en Ledenzaken 
 

Verslag Districtstrainingen 2019 -  Jaap Kuin  
 

Geen verslag ontvangen 
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Verslag District Wedstrijd Organisatorische Commissie Judo – Thea Huizinga 

 

De commissie  

De samenstelling van de commissie is nog niet aangepast en bestaat nog steeds uit 3 leden (Wim 

Boer, Thea Huizinga en Wiljan Ramaker). Door het bijspringen van de districtsbestuursleden en 

mede door de gebruikmaking van toernooi.nl. kunnen alle districtskampioenschappen goed 

georganiseerd worden 

 

 

Districtskampioenschappen. 

De commissie organiseert elk voorjaar de district teamkampioenschappen en het afgelopen jaar 

zijn er 3 DK’s en 1 Opstaptoernooi georganiseerd. 

De afgelopen jaren is de belangstelling voor het District Opstaptoernooi danig teruggelopen. Het 

lijkt erop dat de toernooiorganisaties dit min of meer van het district hebben overgenomen, want 

er worden tegenwoordig jaarlijks een flink aantal particuliere opstaptoernooien georganiseerd, 

zodat het bestuur heeft besloten om geen District opstaptoernooien meer te organiseren. 

 

De deelname aan de districtskampioenschappen blijft redelijk stabiel. 

Hieronder de deelname in de afgelopen jaren. 

 

 2019 2018 2017 2016 2015 2014 

DK-18 dames 103 105 38 29 32 33 

DK-18 heren 71 51 85 65 

DK-15 135 128 144 136 119 153 

DK-12 121 117 141 124 144 138 

Opstaptoernooi najaar 77 91 149 134 232 191 

Opstaptoernooi 

voorjaar 

-- 64 121    

 

Voor de organisatie van deze districtskampioenschappen hebben we de hulp nodig van clubs en hun 

vrijwilligers voor het regelen van verschillende zaken waaronder ook het leggen en weer opruimen 

van de districtsmat. Onze dank gaat v.w.b. het afgelopen jaar dan ook onder meer uit naar alle 

vrijwilligers van Kollum, Norg, Dedemsvaart, Roden, Marum, Drachten, enz. 

 

 

Jaarverslag District Scheidsrechters Commissie Judo 2019 -     door Grietje van Dekken 

  

Na de veranderingen in de DSCJ zijn we erg blij met de komst van Olav Meijer in de DSCJ. Hij 

gaat zich onder andere bezig houden met het opleiden en begeleiden van de N2 scheidsrechters. 

Ook collega scheidsrechters vanaf N3A worden ingezet als een N2 begeleider op een toernooi, en 

gaan ook mee de mat op. Dit word door de jonge scheidsrechters erg positief ervaren, ze krijgen 

niet alleen feedback vanaf de kant maar ook kunnen kijken naar een ervaren scheidsrechter op de 

mat. Hoe deze zijn/haar positie vindt op de mat t.o.v. de judoka’s, het aangeven van straffen, 

gebaren enzovoort. 

Ook dit jaar is na de zomervakantie een jeugd scheidsrechters cursus georganiseerd, ditmaal 

hadden we 11 kandidaten. Al deze jonge scheidsrechters hebben zowel de theorie als het praktijk 

gedeelte van de cursus positief afgesloten en hebben hun diploma, badge en stropdas mogen 

ontvangen. Inmiddels zien we hun al regelmatig enthousiast op de mat als scheidsrechter staan. 

Omdat het steeds moeilijker wordt om een cursus vol te krijgen met toekomstige N2 

scheidsrechters, heeft de DSCJ aan de andere districten gevraagd of dit bij hun ook speelt en dit 

is het geval. Daarom gaat er nog meer samengewerkt worden met de overige districten en kan het 
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zijn dat een N2 cursus niet meer in eigen district gaat worden gegeven maar misschien in district 

Oost of NH. Of dat deze districten in NN komen met hun kandidaten.  

Het afgelopen jaar zien wij een dalende lijn in het aantal scheidsrechters in NN, werk, studie, 

stages en veranderde privésituaties doen scheidsrechters besluiten om te stoppen met arbitreren. 

We merken dit wanneer de DSCJ scheidsrechters wil gaan indelen voor een toernooi. Ook wanneer 

toernooi organisaties besluiten om meer matten te gaan gebruiken dan voorgaande jaren wordt het 

steeds lastiger om scheidsrechters te krijgen. Bovenstaand speelt ook in de andere districten. 

Regelmatig is er overleg met alle DSCJ s en bieden we elkaar hulp aan om de toernooien bemand te 

krijgen. Ook is er samen met de Nationale Scheidsrechters Commissie overleg om te brainstormen 

over werving en behoud van scheidsrechters. Daarom gaat vanaf het nieuwe seizoen 2020-2021 de 

dagvergoeding omhoog naar 45 Euro.  

De DSCJ NN is erg blij met de jonge scheidsrechters die ook nog vaak actief zijn als judoka’s, 

vaak op dezelfde dag wanneer ze ingepland staan als scheidsrechter. We zijn hiermee een 

afwijkend district, maar juist om deze jonge scheidsrechters te behouden voor de arbitrage 

denken wij dat zij deze mogelijkheid moeten hebben. Het is organisatorisch een heel gepuzzel om 

de bezetting rond te krijgen, vooral wanneer meerdere collega’s gaan ( tegelijkertijd ) judoën. Ook 

worden de andere collega scheidsrechters meer belast omdat er geen vervanging voor hun is in dat 

blok, soms lukt het om een extra scheidsrechter in te zetten op die dag. Ook toernooi organisaties 

hebben daarover soms een mening. We hebben daarover nagedacht en we willen graag alle partijen 

tegemoet komen. Een scheidsrechter die op dezelfde dag ook gaat judoën krijgt 10 Euro minder 

dagvergoeding. Deze maatregel gaat per direct in. De DSCJ stelt de toernooi organisatie op de 

hoogte over wie gaat judoën zodat er rekening mee kan worden gehouden wanneer de 

dagvergoedingen worden klaar gemaakt. 

 

Jaarverslag gegevens (aantallen) 

District N5  N4 N3A N3B N2 Totaal 

NN 2 6 15 37 27 86 

 

 

Opleidingen en examens (aantallen) 

  District 

 

 
NN 

 N4 kandidaten 0 

 N4 geslaagd 

  N3A kandidaten 0 

 N3A geslaagd 0 

 N3B kandidaten 4 

 N3B geslaagd 2 

 N2 kandidaten 11 

 N2 geslaagd 11 

 Scoutingstraject 2 

 Opleidings-traject 0 

  

Zoals al aangegeven in een eerder jaarverslag is de DSCJ enthousiast over hun werkzaamheden in 

het district NN. Mede omdat we zien dat de sfeer in het scheidsrechterskorps erg goed is, dat 

scheidsrechters de mogelijkheid om door te groeien naar een hogere licentie en dat onze 

Nationale scheidsrechters het erg goed doen op de Nationale Kampioenschappen. De lijn die door 

de NSCJ is ingezet om een zo goed mogelijk arbitrage product neer te zetten trekken we ook 

door in het district NN. Dus de beste scheidsrechters indelen op een DK, aandacht schenken aan 

opleiding en begeleiden van de jeugdscheidsrechters. Maar ook de bijscholing van de ervaren 

scheidsrechters is belangrijk. Tevens gaat er meer gekeken worden naar de scheidsrechters die 

nauwelijks meer op de mat staan. We zullen nog meer gaan proberen om hun weer enthousiast te 
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krijgen en dat we hun weer als scheidsrechter  actief zien. Want we hebben alle hulp nodig. Mocht 

het zo zijn dat scheidsrechters niet of nauwelijks actief zijn en ook geen intentie meer hebben 

dan zullen ze worden verwijderd uit het SPS. Volgens afspraak met de NSCJ moet de lijst bestaan 

uit actieve scheidsrechters, zodat de kwaliteit van een JBN scheidsrechter gewaarborgd blijft.  

De DSCJ heeft het afgelopen jaar veel gesproken met toernooi organisaties, over de problemen 

waar ze tegenaan lopen. We zullen daar met elkaar uit moeten komen, dat kan alleen wanneer alle 

betrokken partijen met elkaar praten en proberen om tot een zo goed mogelijke oplossing voor 

iedereen te komen. Op toernooien komen we ook veel in gesprek met coaches, natuurlijk gaat het 

vaak over wat er fout ging op arbitrair gebied. Maar ook nu blijkt weer dat wanneer we met elkaar 

gaan praten dan leidt tot wederzijds begrip. Zo zijn er ideeën geopperd waar we als DSCJ graag 

iets mee willen gaan doen.  

De DSCJ NN hoopt dat 2020 sportief een geweldig jaar gaat worden.  

 

De district scheidsrechters commissie Noord Nederland 

 

 

 

 

 

Jaarverslagen Bondsraadsleden 
 

 

Jaarverslag 2019 Bondsraadsvoorzitter –  Siske Kroeger 
 

Afgelopen judojaar is gebleken dat niet iedere budoka bekend is met het feit dat de JBN een 

verenigingsstructuur kent en dat alle leden recht op inspraak hebben op een ledenvergadering, die 

jaarlijks gehouden wordt in het district. In de ledenvergadering is er o.a. de mogelijkheid om 

vragen te stellen aan de bondsraadsleden. 

Op het gebied van ledenontwikkeling zijn er aantal bijeenkomsten geweest. Er is tijdens een aantal 

sessies aangegeven dat het niet geheel duidelijk was waarom alle leden aangemeld moeten worden 

bij de JBN. Het is helaas een feit dat als de ledenontwikkeling zo doorgaat er over een aantal 

jaren niet meer sprake is van een JBN. De activiteiten zoals die nu door de JBN georganiseerd 

worden zullen dan eindigen. 

Extra aandacht is er door de JBN besteed aan het functioneren van de bondsraad. Onder leiding 

van Frans Huizinga zijn er aantal bijeenkomsten geweest. Deze bijeenkomsten waren met name 

gericht op hoe en wanneer moet en wordt het beleid getoetst, dit ook in het kader van het Meer 

Jaren Beleidsplan 2021- 2024. 

De belangrijkste punten behandeld bij de bondsraadsvergadering 25 mei 2019: 

1)  Het niet doorgaan van de Grand Prix in Den Haag. (Financiële redenen) 

     Mijns inziens overigens erg jammer maar wel een wijs besluit. 

2)  Bestuurlijke veranderingen. 

3)  Jaarplan 2019 

4)  Meer Jaren Beleid Plan 2020 e.v. 

5)  Project leden plan 

6)  Herverkiezing van Genio van Hoof als bondsbestuurslid met als portefeuille leden  

      En wedstrijdzaken. 

7)  Er is aan bestuurslid Tanja de Leeuw, portefeuille topsport, gevraagd om het beleid van 

het gehele topsport gebeuren te evalueren. 

 

De belangrijkste punten behandeld bij buitengewone bondsraadsvergadering 23 oktober 2019  

Buitengewone bondsraadsvergadering geïnitieerd door zes bezorgde bondsraadsleden.  
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1)  Communicatie/informatievoorziening bondsbestuur. 

2)  Vereisten voor ontwikkeling jaarplan2020 en MJBP 2020 e.v. 

3)  Vereisten voorlopige begroting 2020. 

 

Meerderheid van de aanwezigen was van mening dat deze buitengewone bondsraadsvergadering van 

weinig toegevoegde waarde was. 

 

 

De belangrijkste punten bondsraadsvergadering 30 november 2019 

1)  Jaarplan 2020 

2)  Meer Jaren Beleid Plan 

3)  Begroting 2020* 

4)  Evaluatie Topsport zowel Papendaal als de RTC’s met name gericht op het functioneren en  

     de toekomst. 

5)  Project evaluatie Tucht - Commissie van Beroep, gericht op de omgangsvormen, procedures  

      Van de Tucht - Commissie van Beroep en hoe in de toekomst dit vorm te geven. 

 

*) Met betrekking tot de begroting hebben wij aangegeven het niet eens te zijn met de 

bezuinigingen       in de districten. Dit met name omdat de activiteiten in de districten de JBN 

zichtbaar maakt. 

 

Tot slot 

Afgelopen jaar ben ik bij diverse bijeenkomsten aanwezig geweest: o.a. bij het tripartiete overleg 

topsport, projectgroep ledenwerving, en bij het voorzittersoverleg. Tevens heb ik diverse 

evenementen in den landde en in ons district bezocht. Communicatie blijft moeilijk binnen een 

vrijwilligersorganisatie aangezien je te maken hebt met een diversiteit aan mensen die oordelen 

vanuit hun eigen referentiekader, ervaringen en belangen. Maar eigenlijk hetzelfde doel hebben. 

Het is dan ook van belang dat er duidelijkheid gecreëerd wordt van hoe een sportbond eigenlijk 

werkt, waar kun je terecht met je problemen en hoe kan er gezamenlijk naar oplossingen gezocht 

worden, want de JBN zijn wij met ons allen. 

 

Voor een ieder een gezond en sportief 2020. 

 

Siske Kroeger 

Voorzitter bondsraad Noord-Nederland 

 

 

 

Jaarverslag portefeuille financiën 2019 - Julian Baas 

 

Geen verslag ontvangen. 

 

 

 

 

Portefeuille Breedtesport 2019  -  door Evert Hondema 

 

Wat betreft de Breedtesport heeft 2019 vooral in het teken gestaan van acties die stijging van 

ledenaantal tot doel hebben. 

Het dalende aantal JBN-leden is al jarenlang een grote zorg. Best een ingewikkeld vraagstuk, met 

name in een maatschappij waar collectief verenigings-lidmaatschap steeds meer onder druk komt 

te staan. Waar begin je; met behoud van bestaande leden, aanwas van nieuwe leden, meer 
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activiteiten organiseren terwijl er minder lidmaatschapsgeld binnen komt, meer binding met de 

leden en clubs, meer waar voor je lidmaatschapsgeld krijgen, opleidingstrajecten 

professionaliseren, rücksichtslos strak het verplichte JBN-lidmaatschap handhaven terwijl er al 

onvrede is in het land, etc? 

 

Door alle acties lijkt de dalende trend tot stand gekomen te zijn en het ledenaantal zich 

momenteel zo’n beetje te stabiliseren rond de 37.000-38.000. Dat is uiteraard niet genoeg, dus 

ook in 2020 zal dit onderwerp weer volop aandacht krijgen. De JBN zit echt niet in financieel 

zwaar weer, maar het noopt toch tot een aantal organisatorische correcties om de begroting voor 

2020 sluitend te krijgen. 

In de najaars-Bondsraadvergadering heeft o.a. District Noord-Nederland stevige input geleverd 

om de bezuinigingen niet klakkeloos overal door te voeren. Actieve districten zoals NN krijgen de 

kans om hun geplande activiteiten alsnog voorgefinancierd te krijgen, binnen gestelde kaders 

uiteraard. 

 

Ledenaantal-acties die al enige tijd lopen, lijken met het stopen van de dalende trend dus hun 

vruchten af te werpen. Een paar voorbeelden: 

-De nieuwe website en de achterliggende techniek, die het mogelijk maakt veel gerichter aandacht 

te schenken aan de judoka-leden. 

-De 3 landelijk opererende accountmanagers die het contact met de judoclubs en verenigingen 

weer oppakken/intensiveren. Hun acties leiden tot een toename van de keurmerkclubs, die zich 

nauw verbinden met de JBN en hun judoka’s als lid zullen aanmelden. 

-Diverse nieuwe initiatieven als Tuimeljudo Plus, Randori-wedstrijden, interessanter instap-

abonnement voor de allerjongsten. 

 

Judo kan als breedtesport ook kijken naar Aikido door veel meer aandacht te geven aan de oudere 

sporters. Judo is natuurlijk van oudsher vooral een jeugdsport, terwijl het Aikido heel sterk is in 

de hogere leeftijdscategorie. Initiatieven als veteranenwedstrijden en onderlinge Budodagen met 

“proeverijen” aan verschillende budosporten lijken aan te slaan. Het is natuurlijk een mooi 

voorbeeld om de budosporten populair te maken en de leden de meerwaarde van het JBN-

lidmaatschap te tonen. 

Wat dat betreft is de recente NN-Budodag in Drachten natuurlijk een prijzenswaardige actie, een 

prachtige voorbeeldfunctie voor anderen en hopelijk groeit het uit tot een lange traditie met veel 

belangstellenden! 

 

Als vooruitblik naar 2020 heb ik al aangegeven dat veel weer in het teken zal staan van 

ledenaanwas. 

Er zal veel input worden gestopt in acties om meer binding en interactie te krijgen met onze 

(bestaande en toekomstige) budo-sporters. Ook vermoed ik dat in handhavende sfeer zo 

langzamerhand de teugels strakker zullen worden aangetrokken. Dan moet gedacht worden aan 

licentie-verplichtingen voor judoleraren, formele oproepen aan clubs die verhoudingsgewijs weinig 

leden bij de JBN aanmelden om hierin stappen te nemen, strakkere controle op JBN-

lidmaatschappen bijvoorbeeld bij de grotere regionale toernooien. 

 

Hoe dan ook, we gaan weer een mooi judojaar tegemoet. Hopelijk zetten onze topjudoka’s op de 

Olympische Spelen in Tokio prachtige resultaten neer en stromen de nieuwe leden in binnen! 
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Portefeuille Leden- en Wedstrijdzaken  2019  –  door Eduard Kleinlugtenbelt  

 

 Geen verslag ontvangen. 

  

 

 

 

 

Jaarverslag Portefeuille Topsport 2019 -    John Poelstra 

     

Na een verkenningsjaar waarin ik me vooral heb verbaasd en verwonderd over wat er allemaal aan 

de hand was binnen de JBN topsport zijn er dit jaar eindelijk stappen gezet om tot topsportbeleid 

te komen wat ook getoetst kan worden. Zodat ook de directeur topsport een duidelijke opdracht 

heeft. 

Om tot beleid te komen hebben de bondsraadsleden met portefeuille Topsport een aantal keren 

bij elkaar gezeten met de directeur Topsport, bestuurslid Topsport om tot het meerjaren 

beleidsplan topsport te komen voor de periode 2021-2024. 

Eén van de taken is een evaluatie van de talent ontwikkeling op de 4 RTC locaties. Ook staat nog 

een evaluatie van het NTC op Papendal op de planning. 

 

De resultaten van de verschillende judoka's op internationale toernooien is ook goed. Er zijn in 

2019 4 medailles gewonnen op de WK in Tokyo met als hoogtepunt de titel van Noel van ''t End. 

Van uit Noordelijk oogpunt is natuurlijk de bronzen medaille van Sanne Vermeer tijdens de 

European Games (EK) ook een hoogtepunt.  

Ook bij de junioren doen de judoka's van het RTC Noord-Oost het prima met de vele gewonnen 

medailles, zelfs op titel toernooien. Als district hebben we het beste RTC binnen onze gelederen. 

De samenwerking binnen het district tussen clubs gaat ook goed, maar ook hier is nog ruimte voor 

verbetering. 

 

 

 

 

 

 

 

Jaarverslag Plaatsvervangend lid Bondsraad NN -    Jan Maassen                                                                            

 

Persoonlijke contacten belangrijk naast digitale vergaderstukken 

Als plaatsvervanger ontving ik ook in het afgelopen jaar weer alle uitnodigingen en 

vergaderstukken van de overleggen van districtsbondsraad, gezamenlijk overleg van 

districtsbestuur en - bondsraad, tripartiete overleg Breedtesport en voor- en 

najaarsvergaderingen van de JBN bondsraad. Die informatie kwam mij ook goed van pas bij mijn 

persoonlijke contacten binnen en buiten ons district en als website redacteur voor de JBN website 

Noord Nederland.   

Bij informatievoorziening aandacht voor verleden, heden en toekomst.             

Die laatstgenoemde persoonlijke contacten, meestal over actuele onderwerpen, vind ik heel 

wezenlijk als aanvulling op toegezonden vergaderstukken. Die informatie - steeds vaker in digitale 

vorm -  heeft overwegend betrekking op het (recente) verleden van Judobond en JBN district 

Noord Nederland. Informatie uit een langer en korter verleden blijft altijd interessant, maar het 

is ook niet onlogisch, dat bij menig JBN lid de aandacht bij voorkeur uit gaat naar hedendaagse - 

en toekomstgerichte onderwerpen en zaken. Deze laatsten zijn ook mede bepalend voor je eigen 
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betrokkenheid en plezier in de budosport, alsook van belang voor de bijdrage, die men als 

professional of vrijwilligers aan de toekomst van je sportbond wil leveren.  

 

Informatie door en voor noordelijke JBN ledengroep  

Heden en toekomst speelden dus ook in de website-activiteiten in 2019 een belangrijke rol. Naast 

voornoemde vergadermomenten, bezoeken aan budo -clubs heb ik mijn aandacht voornamelijk 

gericht op de invulling van de rubriek ‘Gesprek met…’ op onze website. Hierin komen noordelijke 

JBN leden aan het woord over een actueel onderwerp, mening, bijzondere ervaring of prestatie, 

die voor onze ledengroep interessant is om te lezen. Kortom, lezenswaardige informatie op 

budogebied uit het eigen JBN district. 

Ook in het afgelopen jaar werkten weer diverse budoka uit de volle breedte van de drie JBN 

sporttakken, aikido, judo, jiu jitsu, aan deze rubriek mee. Hiervoor ook namens het 

districtsbestuur onze hartelijk dank.  

Ook in 2020 hopen we als website redactie op uw medewerking, gevraagd en ongevraagd, te mogen 

rekenen. Op die manier dragen we gezamenlijk bij aan een open en zichtbaar JBN district Noord 

Nederland, een belangrijk speerpunt van het districtsbestuur.  

Ik wens u veel gezondheid en sportplezier in het Olympisch jaar 2020! 

 

 

 


